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Behandling: 
Samarbeid med kommuner i Ukraina, foreslått av May Synnøve Rygh, Kristelig Folkeparti 
Som en følge av Russlands brutale invasjon og krigføring i Ukraina, vedtok KS’ Landsstyre den 20. 
mai 2022 en uttalelse som oppfordret norske kommuner til å fortsette eksisterende samarbeid 
med ukrainske kommuner, i tillegg vurdere etableringen av nye samarbeidsforhold som kan gi et 
langsiktig bidrag til gjenoppbygging og utvikling, blant annet gjennom styrking av lokaldemokratiet. 

Over 25 norske kommuner har nå vedtatt samarbeid. 
Kommunesamarbeidet innebærer ikke at norske kommuner skal ta ansvar for fysisk 
gjenoppbygging av infrastruktur eller bygningsmasse, eller bidra med direkte investeringer. 
Intensjon med et slikt samarbeid handler om å lære av hverandre. Norske kommuner kan gi gode 
råd, for eksempel om administrativ kompetanse, utvikling av planverktøy, strategier for effektiv 
innbyggermedvirkning og tiltak for å styrke lokaldemokratiet og et godt styresett. 

Frivilligheten i Karmøy har lang tradisjon for bistandsarbeid i Ukraina, blant annet Korosten (THK 
stiftelsen). 

Forslag til vedtak: 
Karmøy kommune er positive til å inngå i et kommunesamarbeid med Ukraina. 
Karmøy kommune tar kontakt med KS for å finne en passende partnerkommune i Ukraina. 

1. May Synnøve Rygh (KrF) fremmet forslag om samarbeid med kommuner i Ukraina 
Som en følge av Russlands brutale invasjon og krigføring i Ukraina, vedtok KS’ Landsstyre den 20. mai 
2022 en uttalelse som oppfordret norske kommuner til å fortsette eksisterende samarbeid med 
ukrainske kommuner, i tillegg vurdere etableringen av nye samarbeidsforhold som kan gi et langsiktig 
bidrag til gjenoppbygging og utvikling, blant annet gjennom styrking av lokaldemokratiet. 

Over 25 norske kommuner har nå vedtatt samarbeid. 



Kommunesamarbeidet innebærer ikke at norske kommuner skal ta ansvar for fysisk gjenoppbygging 
av infrastruktur eller bygningsmasse, eller bidra med direkte investeringer. Intensjon med et slikt 
samarbeid handler om å lære av hverandre. Norske kommuner kan gi gode råd, for eksempel om 
administrativ kompetanse, utvikling av planverktøy, strategier for effektiv innbyggermedvirkning og 
tiltak for å styrke lokaldemokratiet og et godt styresett. 

Frivilligheten i Karmøy har lang tradisjon for bistandsarbeid i Ukraina, blant annet Korosten (THK 
stiftelsen). 

Forslag til vedtak: 
Karmøy kommune er positive til å inngå i et kommunesamarbeid med Ukraina. 
Karmøy kommune tar kontakt med KS for å finne en passende partnerkommune i Ukraina. 

Saken ble enstemmig tatt opp til realitetsbehandling. 

Forslag fremsatt av Rygh (KrF) ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 
Karmøy kommune er positive til å inngå i et kommunesamarbeid med Ukraina. 
Karmøy kommune tar kontakt med KS for å finne en passende partnerkommune i Ukraina. 

2. Gaard (FrP) viste til sti til Skarvene som tidligere er vedtatt i budsjettplan, og ber om status for 
arbeidet. 
Ordfører svarte: 
Det arbeides med stien, men det er utfordring å finne løsning sammen med grunneiere. 
Administrasjonen svarer ut i neste møte i formannskapet. 

3. Gaard (FrP) viste til ungdomskriminalitet og etterlyste en arbeidsgruppe som kan vurdere og 
sette igang forebyggende tiltak. 
Vi har de siste ukene opplevd alvorlige hendelser på Karmøy. Slike hendelser setter fokus på barn og 
unges trygghet og oppvekstsvilkår. Vi har forskjellige planer som omhandler dette. Tidligere har det 
også vært «natteravner» som ha patruljert lokalmiljøer, lekeplasser og skoler. Vi har fått mange 
henvendelser fra foreldre, etter hendelsen på Vea, og man lurer på om kommunen vil foreta seg noe. 
Vi ønsker å sette søkelys på dette og ønsker at kommunen setter inn nødvendige tiltak med de 
resursene kommunen rår over. Vi vil be kommunedirektøren sette ned en arbeidsgruppe som kan se 
på forskjellige tiltak og være hjelpere til å få i gang lokale «kvelds og natteravner», om nødvendig 
være behjelpelig med vester og utstyr som gjør at man får det offentliges stempel og legitimitet. 

Oversendt kommunedirektøren for vurdering. 

4. Rygh (KrF) viste til TV-aksjonen og ba om at formannskapet innvilger midler til årets TV-aksjon, 
Redd Barna - La barna leve i fred. 
Forslag: 
Formannskapet innvilger kr 85 000 til årets TV-aksjon, Redd barna - la barn leve i fred. 
Beløpet belastes formannskapets disposisjonspost. 



Saken ble enstemmig tatt opp til realitetsbehandling. 

Vedtak: 
Formannskapet innvilger kr 85 000 til årets TV-aksjon, Redd barna - la barn leve i fred. 
Beløpet belastes formannskapets disposisjonspost. 
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